

UNIVERSITE DE DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum
FACULTE DE MEDECINE ET DES SCIENCES
PHARMACEUTIQUES
DECANAT



UNIVERSITY OF DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum
FACULTY OF MEDICINE AND
PHARMACEUTICAL SCIENCES
THE DEAN'S OFFICE

BP/ P.O. Box 96, Dschang; Tél/Phone (237) 233 45 13 81; Website: <http://www.univ-dschang.org>; E-mail : fac.med-pharm@univ-dschang.org

N° G13 / 1163/21 /UDs/FMSP/D

Dschang, 24 AOUT 2021

COMMUNIQUE/ANNOUNCEMENT

Le Doyen de la Faculté de Médecine et des Sciences Pharmaceutiques de l'Université de Dschang informe les candidats au concours d'entrée en 1^{ère} année de la filière Professionnelle Kinésithérapie, qui aura lieu le **samedi 28 aout 2021, que :**

- L'appel des candidats sera fait à 7h30 précises ;
- L'examen aura lieu dans la **salle 208 (1^{er} étage)** de la faculté ;
- Les candidats devront se munir de : leur CNI, leur récépissé portant la photo, un crayon à bille bleu et une calculatrice.
- Le port de masque facial est obligatoire.

The Dean of the Faculty of Medicine and Pharmaceutical Sciences of the University of Dschang informs candidates to the competitive entrance examination to the Professional Programme in Physiotherapy that will hold on **Saturday 28 August 2021, that:**

- The call of candidates will be at 7.30 prompt;
- The exam will take place in the **hall N° 208 (first floor)** of the faculty;
- Candidates shall bring the following: their ID card, their application receipt bearing a photo, a blue pen and a calculator.
- Wearing a facial mask is compulsory

Ampliations

- Cab/D
- Intéressés
- Affichage



Le Doyen/The Dean

[Signature]
Dr. Simeon Pierre CHOUKEM, MD, MBA, FCAS
Professor of Medicine